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Protokół nr XLVI/22

XLVI Sesja Nadzwyczajna Rady Gminy Ornontowice 

Obrady rozpoczęto 20 lipca 2022 roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:20 tego samego 
dnia. Obrady odbywały się w formie wideokonferencji.

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.
1. Marian Blacha
2. Grzegorz Hawełka
3. Eugeniusz Kaczor
4. Aleksandra Krzemińska
5. Wojciech Kubicki
6. Łukasz Machulik   
7. Zbigniew Machulik
8. Ryszard Milanowski
9. Henryk Nieużyła
10. Grzegorz Pałka  
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Katarzyna Walczak
14. Adam Widenka
15. Tadeusz Zientek  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych, pracowników Urzędu Gminy, 
stwierdzając, że na ustawowy stan 15-tu radnych obecnych jest 14-tu radnych, wobec czego sesja 
jest prawomocna do podejmowania uchwał.

2. Uwagi do porządku obrad.
Brak uwag do porządku obrad stąd punkt został wyczerpany.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice na lata 2021-2032,
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Panią Anitę Machulik – Zastępcę Naczelnika
Wydziału Finansowego i Budżetu.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ornontowice na lata 2022-2032,

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,  Wojciech 
Kubicki,Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz 
Pałka, Sebastian Spyra, Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz 
Zientek

NIEOBECNI (1)
Katarzyna Walczak

Uchwała Nr XLVI/379/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ornontowice na lata 2022-2032, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   3   do protokołu.  

b) zmian budżetu Gminy na 2022 rok,
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony przez Panią Anitę Machulik – Zastępcę Naczelnika
Wydziału Finansowego i Budżetu oraz przez Pana Dariusza Spyrę – Zastępcę Wójta.
W temacie wskazanej wyżej uchwały głos zabrał radny Zbigniew Machulik odnosząc się do zakupu 
centrali telefonicznej do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego stwierdzając, iż taki zakup jest cofaniem 
się w technologii, gdyż w tym przypadku należałoby wykorzystać system Voip, który mógłby 
obsługiwać zarówno Urząd jak i podległe mu jednostki.
W odpowiedzi na powyższe Zastępca Wójta wyjaśnił, że w ostatnim czasie nastąpiła wymiana 
centrali telefonicznej w Urzędzie i innych jednostkach stąd idąc tym tokiem postanowiono wymienić
centralę również w Zespole. W chwili obecnej niezasadnym byłoby wprowadzenie zupełnie nowego
systemu skoro zostały zakupione nowe centrale, które dobrze funkcjonują.

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2022 rok,

Wyniki głosowania:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki,    
Łukasz Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Machulik

NIEOBECNI (1)
Katarzyna Walczak

Uchwała Nr XLVI/380/22 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2022 rok, została przyjęta 
zwykłą większością głosów - załącznik     nr   4   do protokołu.  



4. Wolne głosy i wnioski, zapytania radnych.
W pierwszej kolejności głos zabrał Zastępca Wójta informując o zadaniach, których realizacja 
rozpocznie się w najbliższym czasie:

• budowa chodnika przy ul. Akacjowej,
• modernizacja łazienek w Szkole Podstawowej (I piętro),
• modernizacji kotłowni w Gminnym Ośrodku Zdrowia,
• modernizacja dróg gminnych.

Zastępca Wójta wspomniał także o różnego rodzaju problemach w realizacji inwestycji – budowie 
wodociągu przy ul. Polnej oraz modernizacji boiska przy ul. Zwycięstwa oraz prowadzonych przez 
Powiatowy Zarząd Dróg prac remontowych przy ul. Orzeskiej.
Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy informując o zmianach organizacyjnych w Urzędzie: 

• w związku z niedalekim przejściem na emeryturę Pani Joanny Jeleń nowym Naczelnikiem 
Wydziału Organizacyjnego a w następstwie nowym Sekretarzem zostaje Pani Justyna 
Sittek-Goj, na stanowisko Zastępcy Naczelnika Wydziału Organizacyjnego została 
powołana Pani Aleksandra Szołtysek, 

• powstał nowy Wydział Środowiska i Gospodarki Odpadami, którego Naczelnikiem zostaje 
Pani Aleksandra-Mendera Fasuga,

• został wyodrębniony nowy Referat Gospodarki Nieruchomościami, którego Kierownikiem 
została Pani Małgorzata Konarska,

Kolejno głos zabrał radny Wojciech Kubicki zwracając się z prośbą o wykoszenie boiska przy ul. 
Słonecznej.
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że temat ten zostanie przekazany do GKS „Gwarek” a jeśli nie będą w
stanie wykonać koszenia to temat zostanie przekazany do Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Wodociągowej.

Przewodniczący poinformował o bieżącej korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady:
• pismo Stowarzyszenia Kominki i Piece apelujące o wprowadzenie zerowej stawki podatku 

VAT na drewno opałowe (pismo do wglądu w Biurze Rady),
• pismo mieszkańca Gminy o wykonanie popiersia pierwszego Naczelnika Gminy 

Ornontowice po plebiscycie (pismo skierowano do rozpatrzenia do Komisji Spraw 
Społecznych)

5. Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                              

          Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


